
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 17. februar 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 227
Vil ministeren redegøre for status på Skatteministeriets juridiske vurderinger
af de lovgivningsmæssige tiltag om kommanditselskaber, som SKATs projekt
Skattely foreslog i rapporten ”Brug og misbrug af danske kommanditselska-
ber”, jf. SAU alm. del – bilag 165 (folketingssamling 2015-16)? Vil ministeren
desuden oplyse, om Skatteministeriet vurderer, at der vil være behov for op-
følgende lovgivning, og om det i bekræftende fald fortsat forventes, at denne
vil kunne gennemføres i indeværende folketingssamling, jf. ministerens svar
på SAU alm. del – spørgsmål 417 (2015-16)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lisbeth Bech Poulsen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lisbeth.Poulsen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lea Wermelin
formand
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